
1

 Nummelan Martat ry
TOIMINTAKERTOMUS VUODELTA 2024

 

YLEISTÄ
Nummelan Marttojen 118. toimintavuonna vietettiin koko marttajärjestön 125-vuotista olemassaoloa ja 
juhlavuoden teemana oli metsä. Metsä ja luonto otettiin siis huomioon toiminnassa.
  
Marttojen tavoitteena oli kuluvana vuonnakin tehdä hyvästä arjesta parempi maailma. Se työ ei lopu 
koskaan, ja motivoi yhä uusia marttoja toimimaan.

   
TOIMINTA
Nummelan Marttojen toiminta on koostunut kuukausittaisista marttailloista ja kahden toimintaryhmän, 
marttakävelijöiden ja kulttuuriklubin toiminnasta. Lisäksi on järjestetty mahdollisuuksien mukaan retkiä ja 
osallistumisia kulttuuritilaisuuksiin. Martat ovat myös osallistuneet muiden toimijoiden kanssa 
järjestettyihin tapahtumiin. Tällaisia yhteistyökumppaneita ovat olleet Vihdin Martat, VihtiGym, kirjasto, 
seurakunta, ViaDia ja K-Citymarket sekä Pääkaupunkiseudun Kierrätyskeskus, Maanpuolustusnaiset ja 
Nummelanharjun koulu.

Toimintaryhmät
Marttakävelijät
Nummelan torilta lähteviä tiistaiaamuisia marttakävelyjä jatkettiin. Yhteyttä pidetään WhatsAppin 
välityksellä. Vapaamuotoisia ja säätilasta riippuvaisia kävelykertoja oli vuoden aikana kaikkiaan 34.

Kulttuuriklubi eli Kultsa
Kultsan tarkoituksena on lyhyellä varoitusajalla ilmoittaa ja osallistua lähiseudun mielenkiintoisiin kulttuuri- 
ym. tapahtumiin. Yhteyttä pidetään WhatsAppin välityksellä. Kultsalaiset kävivät vuoden aikana kaksi kertaa 
elokuvissa, kerran runoillassa ja kirkossa kuuntelemassa elokuvamusiikkia sekä teatterissa.
 
Marttaillat ja muu toiminta kuukausittain
  
Tammikuu.
Tiistaikävelyt toteutettiin sään sallimissa puitteissa. 
Marttailta oli 8.1. pitkästä aikaa Kaarikeskuksen kahviossa.  Piirin uusi toiminnanjohtaja Petra Åkerlund oli 
tutustumassa yhdistykseemme ja kertoi marttojen ajankohtaisia kuulumisia. Lisäksi puhuttiin alkaneen 
vuoden toiminnasta yleensä.  Mariela-martan opastamana tutustuttiin äänimaljarentoutukseen. Mukana oli 
19 marttaa. 
Kässämartat 15.1. kirjastossa. Nummelan Marttojen järjestelyvastuu. Kertasimme kantapäiden neulomista 
sekä suunnittelimme istuinalustojen tekemistä päiväkodeille. Mukana 11 marttaa. 
Neule ja novelli 27.1. yhdessä kirjaston kanssa, mukana oli kuusi marttaa.

Helmikuu. 
Tiistaikävelyt toteutettiin sään sallimissa puitteissa.
Marttailta 12.2. pidettiin Kaarikeskuksessa.  Ommeltiin peffanalusia päiväkodeille.  Saatiin valmiiksi 33 
kappaletta, jotka luovutettiin myöhemmin Pajuniityn päiväkodille. Mukaan saatiin lisää kotona tehtyjä 
peflettejä. Mukana 15 marttaa.
Kässämartat 19.2. Myyrin kamarissa kirkonkylällä. Järjestelyvastuussa olivat Olkkalan Martat ja illan 
aiheena helppotekoiset tossut. Mukana oli viisi marttaa Nummelasta.
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Neule ja novelli 24.2. kirjastossa. Mukana neljä marttaa.
Martan teehetki 26.2. kirjastossa. Kaikille avoin tilaisuus, jossa juotiin teetä ja maisteltiin skonsseja.  
Samalla kerrottiin kiinnostuneille marttatoiminnasta ja muutama uusi jäsen tästä tilaisuudesta tulikin.  Illan 
lopuksi marttamme Mariela Sarkima veti äänimaljarentoutuksen. Positiivinen jäsenhankintatilaisuus, jota 
verotti kurja sää.  Mukana 22 osallistujaa.

Maaliskuu. 
Tiistaikävelyt toteutettiin sään sallimissa puitteissa.
Vuosikokous 4.3. pidettiin Kaarikeskuksen kahviossa. Kokouksen puheenjohtajana toimi Marju Toivanen 
Vesikansan Martoista ja sihteerinä Raili Kotamäki. Kokoukseen osallistui 11 marttaa.  Käsiteltiin sääntöjen 
määräämät vuosikokousasiat. 
Hallituksen puheenjohtajana jatkaa Arja Qvick. Hallituksen erovuoroiset jäsenet Ritva Keinonen ja Seija 
Kesälä valittiin uudelleen. Erovuoroisen Irma Niinistön tilalle valittiin Marja Kokkonen. Hallitukseen kuuluvat 
lisäksi Marianne Haatanen, Raili Kotamäki ja Aino Suuniitty.
Kisakallion liikuntapäivä 13.3.yhdessä VihtiGymin ja Lohjan maatalousnaisten kanssa. Tuulikki Lindström 
veti päivän ohjelman, jossa oli mukana paitsi liikuntaa myös alustus yleisestä hyvinvoinnista. Mukana viisi 
marttaa.
Marttailta 18.3. Kaarikeskuksen kahviossa, teemana oli metsä. Vieraana metsähallituksen pääjohtaja Juha 
Niemelä, joka kertoi Metsähallituksen toiminnasta, joka pitää sisällään paitsi valtion metsäomaisuuden 
hallinnoimisen myös luonnosuojelualueet, kansallispuistot, autiotuvat sekä moninaiset lupa-asiat. Vilkasta 
keskustelua esityksestä. Mukana 20 marttaa. 
Kässämartat 18.3. Järjestelyvastuussa Ojakkalan Martat. Aiheena pääsiäisaskartelu. Marttaillan 
päällekkäisyydestä johtuen ei edustusta.
Neule ja novelli 23.3. kirjastossa. Mukana neljä marttaa.

Huhtikuu.
Tiistaikävelyt toteutettiin sään sallimissa puitteissa.
Marttaillan 8.4. aiheena runot ja kirjallisuus. Esiteltiin paikallaolijoiden suosikkikirjailijoita ja luettiin otteita 
kirjoista sekä mielirunoista. Keskustelua. Paikalla oli 12 marttaa.
Elokuva Madeleinen Pariisi ja kahvit sen jälkeen 9.4. Mukana oli neljä marttaa. Kultsan toimintaa.
Eija Ahvon konsertti Tervalammen kylätalolla 12.4. Mukana viisi marttaa.
Runoilta Nummelan ortodoksisella rukoushuoneella 21.4. Tässä kämmenellä, Lassi Nummen runoilta. 
Mukana kolme marttaa. Kultsan toimintaa.
’Hyvät kiertoon’-kierrätysauto K-Supermarketilla 26.4. Kerättiim kolme kuorma-autollista kierrätystavaraa. 
Mukana parhaimmillaan kahdeksan marttaa.
Neule ja novelli 27.4. kirjastossa. Riitta Skytt kertoi mitä on käsityöaktivismi.  Aloitettiin myös neulegraffitin 
teko, joka on osa kirjaston demokratiakampanjaa. Mukana oli kahdeksan marttaa.

Toukokuu.
Tiistaikävelyt toteutettiin sään sallimissa puitteissa.
Marttailtaa 13.5. vietettiin perinteisesti Pääkslahdessa, Puumannin laavulla. Keväisen kauniissa metsässä 
tehtiin marttojen metsäjoogaa, joka oli osanottajille melko haasteellista.  Metsäpalovaroitus esti 
makkaranpaiston. Eväät ja vilkas juttelu korvasivat sen. Kuunneltiin ja yritettiin laulaakin kahta uutta 
marttalaulua, jotka on otettu käyttöön marttojen 125-vuotisjuhlassa Tampereella 20.4. Mukana oli 10 
marttaa.
Hiisi-jotos 18.5. villiyrtit-rasti. Maanpuolustusnaisten vuotuinen maastovaellus oli tänä vuonna 
Nummelanharjun maastossa. Vihdin Martoilla oli kaksi rastia, toinen Tervalammen Martoilla ja toinen 
Nummelan ja  Olkkalan Martoilla. Meidän rastimme aiheena olivat villiyrtit ja niiden tunnistaminen. Päivän 
aikana rastilla kävi useita kymmeniä joukkueita ja tunnistustaidot olivat hyvin vaihtelevia. Jotoksessa ei 
kilpailtu aikaa vastaan, joten tunnelma oli leppoisa ja leikkimielinenkin. Rastin suunnittelu, toteuttaminen ja 
valvominen teettivät melkoisen paljon työtä, mutta oli mielenkiintoista olla mukana tällaisen organisaation 
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toiminnassa. Myös vihtiläisten marttojen yhteistyö voimistui. Mukana kolme Olkkalan marttaa ja kuusi 
Nummelan marttaa-
Kässämartat 20.5. Tervalammella. Järjestelyvastuussa oli Tervalammen Martat. Illan aiheena oli pajutyöt. 
Mukana kaksi Nummelan marttaa.?
Nummela-päivä 25.5. Marttojen upouudessa teltassa paistettiin vohveleita, myytiin erilaisia käsitöitä ja 
leivonnaisia.  Pisteessämme sai myös osallistua neulegraffitin tekoon. Vohvelit ja leivonnaiset tekivät 
kauppansa. Kahvitarjoilua kysyttiin. Tunnelma oli kesäinen ja hyvä. Mukana oli kuusi marttaa.
Neule ja novelli 25.5. kirjastossa. Ei marttoja mukana. Martat olivat torilla samaan aikaan. 
Perinteiset pihajuhlat marttamme Ritva Keinosen puutarhassa Hiidenrannassa 27.5. Vieraanvaraisen 
isäntäparin kauniissa puutarhassa nostettiin maljat päivänsankari-Ritvalle, paistettiin makkaraa, juotiin 
kahvit ja ihasteltiin heräävää kesää. Mukana oli 15 marttaa.

Kesäkuu.
Kesäkuussa ei pidetty marttailtaa. 
Tiistaikävelijät jatkoivat sään sallimissa puitteissa.
Viljelylaatikoiden perustamistalkoot Kaarikallion pihalla 5.6. Haravoitiin pihaa ja istutettiin vihannesten ja 
yrttien siemeniä ja kukkia kahteen viljelylaatikkoon. Kaarikallio tarjosi talkoolaisille pullakahvit, samoin 
multaa oli talon puolesta tuotu paikalle. Sovittiin kesäiset kasteluvastuut. Mukana oli viisi marttaa. 
Kesäretki Iittalan Lasimäelle 8.6.  Kesäretkemme sisälsi taidetta, kulttuuria ja designia. Opas tutustutti 
meidät Iittalan Lasimuseossa lasin valmistukseen ja tehtaan tuotantoon Iittalan 143-vuotisen olemassaolon 
varrelta. Samoin saimme opastusta Naivistit Iittalassa –kesänäyttelyn iloiseen tarjontaan vanhassa 
keltaisessa puukoulussa. Ehdimme myös omatoimisesti kierrellä Lasimäen putiikkeja ja näyttelyitä.  
Tulokahvit ja lounas nautittiin paikan päällä.  Kesäisen kaunis sää suosi. Kotimatkalla ajettiin 
Hämeenlinnassa sijaitsevan Sibeliuksen kotimuseon kautta, johon lyhyesti tutustuttiin.  Mukana 12 marttaa 
ja neljä ystävää.
Kässämartat 10.6. Vesikansan maamiesseuran talolla Vesikansan Marttojen emännöimänä. Ei Nummelan 
Marttoja mukana.

Heinäkuu.
Heinäkuussa ei pidetty marttailtaa.
Tiistaikävelijät jatkoivat sään sallimissa puitteissa.
Martan päivän juhlinta 26.7.jätettiin tänä vuonna väliin, toivotettiin hyvää nimipäivää sekä kotisivuilla että 
fb-sivuilla. 

Elokuu
Elokuvamusiikkia uruilla Vihdin kirkossa 8.8. Kultsa houkutteli tähän konserttiin, paikalla oli kolme 
marttaa. 
Pahantorjuja -Vihdin elokuvajuhlat 10.8. Olimme lupautuneet ja valmistautuneetkin pitämään kahvikojua 
Vihdin elokuvajuhlilla, mutta epävakaisen, myrskyisän sään takia jouduimme perumaan osallistumisemme. 
Marttailtaa vietettiin 15.8. Vesikansan Maamiesseuran talolla kaikkien vihtiläisten marttojen kesäpäivän 
merkeissä. Uudenmaan piirin toiminnanjohtaja Petra Åkerlund kertoi piirin kuulumisia ja kävi läpi sekä liiton 
että piirin tulevaa toimintaa. Vihtijärven Marttojen puheenjohtaja laulaja Eija Sinikka Jokinen lauloi meille 
sekä myös laulatti juhlijoita. Tarjoilusta huolehtivat Vesikansan, Tervalammen ja Ojakkalan Martat. 
Nummelasta mukana oli 10 marttaa, kaikkiaan osanottajia oli liki 40. 
Citymarketin synttärikahvitus 22.8. Pullakahvipisteen pystyttämisessä ja tarjoiluissa oli mukana neljä 
marttaa.
Mahtavaa marttarallia 24.8. rallateltiin Vihdin Wuosisatamarkkinoilla.  Tämä liiton organisoima 
leikkimielinen marttaralli piti sisällään useita pikku tehtäviä, joita tuli tehtäväksi puhelimen välityksellä 
päivän aikana. Tehtävien suorittamisesta piti lähettää kuvia ja päivityksiä sosiaalisen median kautta. 
Aktiivinen somettaminen ei ole vahvinta osaamistamme, joten meidän tapauksessamme kuvia ym. ilmestyi 
vasta päivän päätyttyä.  Mukana viisi marttaa.
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Syyskuu.
Tiistaikävelyt toteutettiin sään sallimissa puitteissa.
Elokuva Mielensäpahoittajan rakkaustarina 1.9. Kultsan houkuttelema näytös keräsi kolme marttaa.
Marttailtaa 2.9. vietettiin menemällä kylään Globe Hopen Nummelanharjun tehtaalle. Tutustuimme 
perustajan Seija Lukkalan opastuksella tähän nummelalaiseen vastuullisen muodin edelläkävijään. 
Kuulimme yrityksen mielenkiintoisen syntytarinan ja otteita sen 20-vuotisen olemassaolon värikkäistä 
vaiheista. Kiersimme myös tehdastiloissa ja totesimme, mitä kaikkea ylijäämäkankaista ja 
kierrätysmateriaaleista saakaan aikaan. Mukana 18 marttaa. 
’Hyvät kiertoon’ - kierrätystapahtuma K-Supermarketilla 7.9. Tämä vuoden toinen kierrätystapahtuma ei 
ollut niin suosittu kuin ensimmäinen -  kauniilla syysilmalla lienee vaikutusta. Saatiin kuitenkin yksi 
pakettiauto täyteen. Mukana neljä marttaa. 
Kässämartat 16.9. Jokikunnan urheilutalolla. Järjestelyvastuussa Jokikunnan Martat. Illan aiheena isoäidin 
neliöt ja kirjonta. Mukana neljä Nummelan marttaa.
Uusien jäsenten ilta 18.9. Saimme kuusi uutta marttaa mukaan iltaamme.  Esittelimme marttatoimintaa 
yleensä ja Nummelan Marttojen toimintaa erityisesti sekä kuuntelimme, mitä uudet martat odottavat 
uudelta yhdistykseltään. Kaikkiaan meitä oli mukana 11 marttaa.

Lokakuu.
Tiistaikävelyt toteutettiin sään sallimissa puitteissa.
 Marttaillassa 14.10. vietettiin marttojen ’Lokakuu on puurokuu’ -teeman mukaista puuroiltaa. Tälläkin 
kertaa puurona oli Vihdin perinnepuuroa, Inkoonpuuroa. Katseltiin myös diaesitys marttojen 
kansainvälisestä avustustoiminnasta Afrikassa. Illan aikana kerätyt puurorahat lahjoitettiin marttojen 
kehitysaputyöhön. Mukana oli 15 marttaa.
Kässämartat 21.10. Myyrin liiketalolla kirkonkylässä Olkkalan Marttojen vetämänä. Opettelussa olivat 
huovutetut lapaset. Mukana neljä marttaa. 
Neule ja novelli 26.10. Mukana neljä marttaa.
Teatteriretki Hyvinkäälle 27.10. katsomaan Martti Suosalon Luolamies-esitystä. Tässä 17 vuotta 
pyörineessä esityksessä tuntuivat asiat ja aiheet olevan edelleen ajankohtaisia.  Osallistujia 20, joista 14 
marttaa.
 
Marraskuu.
Tiistaikävelyt toteutettiin sään sallimissa puitteissa.
Viljelylaatikoiden saattaminen talvilevolle ja haravointi  2.11. 
Marttaillassa 11.11. käsiteltiin omaishoitoa. Vieraana kaksi asiantuntijaa Hiiden Omaishoitajista, jotka 
kertoivat yhdistyksen toiminnasta sekä omaishoitajuudesta yleensä.  Käsitelty materiaali päätettiin lähettää 
myöhemmin kaikille jäsenille. Tilaisuus oli kirjastossa ja sitä mainostettiin kaikille avoimena. Paikalla 14 
henkeä, joista Nummelan marttoja kuusi.
Askarteluilta 18.11. Tehtiin jouluisia ovikransseja ViaDian joulumarkkinoille, joihin on päätetty osallistua 
marraskuun lopussa. Mukana oli seitsemän marttaa.
Kässämartat 19.11. Ojakkalan Urheilutalolla. Järjestelyvastuussa Ojakkalan Martat. Illan aiheena oli 
jouluiset askartelut. Mukana ei ollut Nummelasta marttoja.
ViaDian joulumarkkinoilla 28.11. oli yhdistyksellämme oma myyntipöytä. Leipomukset (kakut, piparit, 
saaristolaisleipä, sinappi) tekivät hyvin kauppansa, muut tuotteet (sukat, pannunaluset, kranssit) 
heikommin.  Huomionarvoinen seikka jatkoa silmällä pitäen.
Neule ja novelli 30.11. pidettiin Galleria Pictorissa. Mukana oli kolme marttaa. 

Joulukuu.
Tiistaikävelyt toteutettiin sään sallimissa puitteissa.
Marttailtaa vietettiin 9.12. pikkujoulujen merkeissä. Kaarikeskuksen keittiö oli keittänyt maukasta 
riisipuuroa, jonka nauttimista edellytti puheenjohtajan puuropuheen kuunteleminen.. Lisäksi keitettiin 
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torttukahvit. Soitettiin ja kuunneltiin sekä vähän laulettiinkin joululauluja ja kerrottiin mieleenpainuvista 
joululauluista. Arpajaisten voittoina oli marttakaapin varastoa.  Mukana oli 25 marttaa. 
 

Muuta
Puutarhamartta Ritva Keinonen oli marttojen edustajana Nummelan Killan ’Kaunein piha’ -kilpailun 
valintaryhmässä. Tänä vuonna vuorossa olivat omakotitalojen piha-alueet ja kisan voitti omakotitalon 
pihamaa Aapontiellä, jota kiitettiin ehjästä kokonaisuudesta.
Ritva Keinonen piti myös esityksen sienivärjäyksestä ViaDian Senioritalolla 27.8.

Nummelanharjun koulu etsi Hobby Hour –harrastustoimintaan kotitalouden yhteistyökumppania ja 
yhdistyksemme lupautuikin pitämään kokkikerhoa ylä-astelaisille syyskaudella -24 ja kevätkaudella -25.
Hallituksemme neljä marttaa vetävät pareittain joka toinen perjantai 2 tuntia kestävän kokkikerhon. Tehtiin 
monenlaisia välipaloja, leivottiin sämpylöitä, focacciaa, pikkuleipiä, keitettiin soppaa ja riisipuuroa.  Mukana 
6 oppilasta. Toivomme kevätlukukaudelle lisää osanottajia.

Marttaliiton toiminnantilastointiin kirjattiin yhteensä 1120 vapaaehtoistyötuntia. 

 Vihdin Martat
Työtoimikunnan kokouksia pidettiin viisi. Nummelan Marttoja tilaisuuksissa edustivat Arja Qvick ja Raili 
Kotamäki.
Vihdin Martoilla ei ole enää yhteistä taloutta, ei pankkitilejä, vain noin 300 euron suuruinen käsikassa 
pieniin juokseviin menoihin. 
Vihdin Martat jatkaa kuitenkin rekisteröimättömänä yhdistyksenä vihtiläisten marttayhdistysten 
kattojärjestönä ja yhteistoiminnan kehittäjänä.  Puheenjohtajuus ja sihteeriys kiertää 1-2 vuoden sykleissä 
eri yhdistyksissä.  Puheenjohtajana 2022-24 on toiminut Salla Porokuokka Ojakkalasta ja sihteerinä Arja 
Qvick Nummelasta. 
Yhteistä toimintaa vuoden aikana ovat olleet Kesäpäivä Vesikansassa, Kässämartat, Hiisi-jotoksen 
rastipisteet sekä Neule ja novelli -tunnit kirjastossa. 

Uudenmaan Martat ja Marttaliitto
Uudenmaan Marttojen aluetapaamiset pidettiin Teamsin välityksellä 29.3. ja 21.11. Niihin osallistui Arja 
Qvick. Tapaamisissa kuultiin sekä yhdistysten että piirin ajankohtaiset asiat. 
Uudenmaan Marttojen vuosikokous pidettiin 4.5. Tapiolassa Uudenmaan Marttojen tiloissa. Kokouksessa 
kuultiin sekä liiton pääsihteerin Marianne Heikkilän että konsultti Juha Heikkalan alustukset käynnissä 
olevasta marttojen muutosprosessista. Vilkkainta keskustelua käytiin piirin taloudellisesta tilanteesta, jota 
selvitti toiminnanjohtaja Petra Åkerlund.  Piirin on luovuttava kalliista uusista toimitiloista ja hakeuduttava 
halvempiin tiloihin.  Myös omaisuutta on realisoitava.
Piirin puheenjohtajaksi valittiin Leni Blomvall. Piirihallitukseen valittiin vuodeksi Saila Porokuokka Ojakkalan 
Martoista.
 
TALOUS 
Yhdistyksen tulot muodostuivat liiton jäsenmaksupalautuksista (8€/jäsen) sekä tori-, kahvitus- ja 
talkootyötuotoista.  Nämä tuotot olivat nettona n. 1800 euroa. 
Hallituksen jäsenille ei maksettu kokouspalkkiota eivätkä tilin-/toiminnantarkastajat ottaneet palkkiota 
työstään. 
Perinteisesti on annettu 50 euron stipendit kodinhoidosta kiinnostuneille kahdelle peruskoulunsa 
päättäneelle Kuoppanummen ja Nummelanharjun koulun oppilaalle.  Stipendeihin meni yhteensä 200 
euroa.
Nummelan Martoilla on vuokrattavia kahvikuppeja sekä kuohuviinilaseja.  Vuokrauksesta huolehti Outi 
Huitu. Vuokrauksia oli vuoden aikana 2 kpl ja vuokrauksista kertyi tuloja 57€.
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Marttojen kehitysyhteistyölle lahjoitettiin ns. puurorahaa 132e.
Joululahja annettiin tänäkin vuonna Joulupuu-keräykseen kahden, yhteensä 85 euron suureisena pakettina.

Nordean käyttötilillä oli 31.12.2024 7.437,65€. Yhdistyksen tulos oli 998,69€ alijäämäinen ja taseen 
loppusumma 8596,31€.

JÄSENET JA JÄSENHANKINTA
Yhdistyksen jäsenmäärä oli vuoden lopussa 73. Heistä varsinaisia jäseniä oli 66, seniorijäseniä 3, 
kunniajäseniä 2 ja toissijaisia 2. Yhdistykseen liittyi vuoden aikana 12 uutta jäsentä ja erosi 13, joista kaksi 
siirtyi johonkin toiseen yhdistykseen.

HALLINTO JA TOIMIHENKILÖT
Puheenjohtajana toimi Arja Qvick ja varapuheenjohtajana Aino Suuniitty.  Hallitukseen kuuluivat lisäksi 
Marianne Haatanen, Ritva Keinonen, Seija Kesälä, Marja Kokkonen ja Raili Kotamäki.  Sihteerinä, 
tiedottajana ja rahastonhoitajana toimi Raili Kotamäki.
Hallitus kokoontui vuoden aikana 10 kertaa. 
Toiminnantarkastajina olivat Erja Laine ja Marianne Ilkanheimo.

Sihteeri on hoitanut jäsenluettelon ylläpitämisen ja tarkistukset, syntymäpäivien ilmoittamiset Martat-
lehteen  ja marttaliiton sähköisen toiminnantilastoinnin sekä yhdistyksen talouden.  Yhdistyksen kotisivuja 
päivittää Aino Suuniitty. 

Mediamarttana toimii Aino Suuniitty, terveysmarttana Marjatta Lehtamo, liikuntamarttana Kirsti 
Kirveskallio, puutarha- ja sienimarttana Ritva Keinonen ja kässämarttana Kirsi Kyllästinen. Ruokamarttoina 
toimivat Raili Kotamäki ja Arja Qvick. Astiavuokrauksen on hoitanut Outi Huitu.

TIEDOTUS
Toimintakalenteri jaettiin vuosikokouksessa ja sähköpostilla.   Vihdin Uutiset otti käyttöön maksullisen 
järjestöpalstan ja se vähensi tilaisuusilmoittelua ko. lehdessä. Tiedottaminen hoituu pääasiassa 
sähköpostilla, viesteillä ja fb- sekä kotisivuilla..

Nummelan martat saivat joka kuukausi marttakirjeen, jossa kerrotaan tulevista ja menneistäkin 
tapahtumista. Kirje toimitettiin sähköpostina, myös perinteisenä kirjeenä sähköpostittomille jäsenille.

Kotisivuja osoitteessa nummelan.marttayhdistys.fi päivitettiin.  Siellä ilmoitettiin tulevista tapahtumista ja 
uutisista.  Siellä oli myös koko vuoden toimintakalenteri. 
 
MUISTAMISET JA HUOMIONOSOITUKSET 
Jäseniä muistettiin merkkipäivinä onnittelukortilla. 90 vuotta täyttäneelle Eeva Heinolle vietiin 
onnittelukukat.

 
ARVIO TULEVASTA TOIMINNASTA
Marttatoiminta Nummelassa voi hyvin, tilaisuuksissa käy tyydyttävästi väkeä.  Kuitenkin aktiivinen joukko, 
joka osallistuu toimintaan on suuruudeltaan noin 20-25.  Tätä joukkoa haluamme kasvattaa ja saada 
mukaan sellaisia, jotka haluavat osallistua myös yhdistyksen vetämiseen ja toiminnan kehittämiseen.  
Pyrkimyksenämme on tehdä entistä avoimempia ja kiinnostavampia tilaisuuksia, joihin olisi helppo tulla.


